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内容概要

职称英语自从实行全国统一考试以来，以其独特的题型，较高的难度要求，使得许多考生不太适应。
目前参加初级、中级和高级职称评定的同志由于种种原因，有的只是自学过一些英语，有的学的是俄
语或日语，有的在实际工作中与英语接触甚少，这使得许多同志的英语基础较为薄弱。
针对以上客观事实，我们组织工作在教学第一线喲教师编写了这套《全国专业技术人员职称英语等级
考试丛书》。
本套丛书根据最新考试大纲编写，具体特点如下：    ①详尽列举了常考的词汇和语法考点；    ②剖析
了各种题型的解题技巧；    ③荟萃了历年优秀真题；    ④列举了大量的专项练习题；       ⑤由于初级、
中级和高级考试内容没有太严格的区分，因此本套丛书适用于各个级别。
    总之，这套丛书不仅是一套技巧讲解手册，更是一套词汇、语法等常考考点的记忆手册。
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章节摘录

　　全国职称英语等级考试　　全真模拟试题(一)　　第一部分：词汇选项(第1～15题，每题1分，
共15分)　　下面共有l5个句子，每个句子中均有1个词或短语划有底横线，请从每个句子后面所给的4
个选项中选择1个与划线部分意义最相近的词或短语。
答案一律涂在答题卡相应的位置上。
　　1　We saw a lot of commercial buildings in Chicago.　　A　condemned　B　razed　　　C　business
　　　D　vacant　　2　Salt has been a respected commodity for much of recorded time.　　A　flavoring　
　　　　　　　　　　　B　preservative　　C　remedy for illness　　　　　　　　　　D　article of
trade　　3　Pure feldspar is a colorless,transparent mineral, but impurities commonly make it opaque　　and
colorful.　　A　truly　　　　B　rapidly　　C　periodically　　D　frequently　　4　In 1925 Clarence
Darrow competently opposed William Jennings Bryan at the renowned　　Scopes' "Monkey Trial".　　A
　adeptly　　　B　maliciously　　C　privately　D　rashly　　5　The Olympic Games attempt to
transcend national interests and bring together the best in-　　ternational athletes in a spirit of friendly
competition and peace.　　A　debate　　　　　　　　　　　　　　　　B　celebration　　C
　instruction　　　　　　　　　　　　　　D　rivalry　　6　He is going to compile the data requested by
the tax collector.　　A　sprout　　　　　　B　evade　　　　　C　redeem　　　　D　gather　　7
　After 1850,various states in the United States began to pass compulsory school attendance　　laws.　　A
　harsh　　　　B　diversifiedC　mandatoryD　complicated　　8 In statistics the most frequently used
computations are the mean,the median,and the mode　　because all are indicators of central tendency.　　A
　graphs　　　　　　B　variables　C　calculations　　D　words　　9 The Empire State Building was
conceived on a grander scale than previous skyscrapers.　　A　executed　　B　designed　C　financed　D
　applauded　　⋯⋯
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